
Til KS og TR  

Referat af KS-møde torsdag den 12.6.2025 kl. 12.30 – 16.00 på kredskontoret 

Kredsstyrelse: PB/Per Breckling, CE/Christian Ellekrog, AH/Anders Holmgaard, LI/Line Illum og MH/Marianne Herlufsen 

I forhold til alle punkter indtænkes de arbejdsmiljømæssige konsekvenser af evt. beslutninger. 

 
Dagsorden: 

 
Sted: Kontoret 

1. Godkendelse af 
referat 

 

22.5.25 
Referat: 
Godkendt 

2. Arbejdstidsaftale Drøftelse af fremtidige perspektiver og muligheder 
Referat: 
Drøftelsen danner baggrund for et oplæg til TR mødet, hvor drøftelsen 
fortsætter. 

3. Politiske 
drøftelser 

Orientering 
Referat: 
Stor tilslutning fra politikerne til den politiske debat på Åbent Kursus.  
Gode drøftelser med alle politiske partier i forhold til folkeskolens aktuelle 
situation og hvilke muligheder, der findes for at forbedre denne i fremtiden. 
 

4. Økonomiaftale KL 
og regeringen 

Konsekvenser og muligheder for Fredericias budget 2026 
Referat: 

- Økonomi-aftalen påvirker kommunens budget positivt, der vil være et 
større råderum på servicerammen, foreløbigt op mod 45 millioner. 

- Derudover vil der også være op mod 50 millioner på anlægsrammen, 
som er målrettet skole og dagtilbud i den centrale aftale.  

Det store spørgsmål er hvordan man politisk vil benytte sig af den aftale og 
de udvidede muligheder som den giver. Det vil under alle omstændigheder 
betyde at man ville kunne kigge ind i en udvidelse i forhold til det allerede 
planlagte budget, som jo var 2 årigt. 

5. Frederiksoddesko
len 

Orientering 
Referat: 
Der er pladsproblemer og der mangler efter sommerferien 3 lokaler til start af 
nye 0. klasser. Der et en indstilling på BSU som peger på følgende midlertidig 
løsning: 

• Der inddrages lokaler i Stendalen, og et fysioterapi lokale midlertidigt, 
og Korskærparkens Børnehave ombygges til 5 klasselokaler.  

• Forældrebestyrelse og medarbejdere har afgivet kritiske kommentarer.  
Den mere langsigtede løsning peger på: 

• Ansættelse af en brobygger som skal sluse elever ud fra FOS. 

• Ændrede visiteringsprocedurer, hvor elever beholdes i tilpassede 
former i distrikterne og ikke sendes på specialskole. 

Kredsstyrelsen er meget skeptisk overfor planerne og virkningen af disse. 
Både elever og ansatte vil ikke få optimale forhold fremover! 

6. Sommer Planlægning i forhold til kontoret 
Referat: 
Kontoret:   
Uge 28 Marianne 
Uge 29 Mette 
Uge 30 Line 
Uge 31 Anders 
Sommerfrokost, alle er tilmeldt.  
Sidste KS-møde 26.6.25. Flyttes til tidligere.  



Første KS d. 7.8.25. Mødet starter kl. 10.00.  

7. SAKS møde Orientering efter årsmøde og overenskomstforhandlinger 
Referat: 
Arbejdsgiverforeningen for ansatte på sagsbehandler og konsulent vilkår.  

- Forhandlingerne om overenskomsten har været mange og svære. Der 
er nu forhandlet en aftale på plads  

- Der laves en lukket gruppe for de allerede ansatte.  
- Der laves nyt lønforløb for konsulenter, og der er også tilpasset i 

aftalen for sagsbehandleren.  
- Der er ændringer omkring den ramme der udmøntes, så man ikke pr. 

automatik har samme fulde ramme som det offentlige.  
- Der er udarbejdet ny skabelon for ansættelseskontrakter, der følger 

aktuel lovgivning. 
Per udarbejde ny kontrakt til Marianne og drøfter overenskomstens indhold 
med hende. 

8. Kommunikation Hvad og hvordan kommunikeres ud.  
 
Fokus i nærmeste fremtid. 
Referat: 

9. Senere indkomne 
sager 

 
Referat: 

10. Meddelelser 
 

 
Referat: 

11. Eventuelt  
Referat: 

     
Med venlig hilsen 

Per Breckling/Christian Ellekrog 
 


